
11ورزش سال پنجم
شماره   1634

سه شنبه 
1402 .06 .07
12    صفر     1445/    29   آگوست     2023

a r m a n m e l i . i r

دیدگـاه

  کوتاه 
تسنیم: پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: میلیاردها 
تومان در این فوتبال هزینه می شود و با یک اشتباه داوری 
ممکن است یک تیم نابود شود. منصور رشیدی با انتقاد از 
داوری دیدار تیم های فوتبال سپاهان اصفهان و استقلال 
در هفته سوم لیگ برتر فوتبال، اظهار داشت: این همه منابع 
مالی وجود دارد، ولی نمی دانم چرا نمی توانیم از سیستم 
کمک داور ویدئویی )VAR( استفاده کنیم. مسئولان چند 
سال است وعده آوردن VAR را می دهند، اما هنوز خبری 
نیست. کشورهای همسایه به راحتی از این سیستم استفاده 
می کنند، ولی ما بی بهره هستیم. خطایی که قبل از پنالتی 
سپاهان رخ داد، واضح بود، ولی چون VAR نداریم به راحتی 
از اشتباهات داوری هم می گذریم. »میلیاردها تومان در این 
فوتبال هزینه می شود و با یک اشتباه داوری ممکن است 

یک تیم نابود شود.« 
وی با بیان این جمله در مورد شکست آبی پوشان مقابل 
سپاهان تصریح کرد: استقلال بهتر از سپاهان بازی کرد و 
اگر زوج مهدی قایدی و محمد محبی بودند، شاید نتیجه 
دیگری رقم می خورد. ارسلان مطهری که دوندگی زیادی 
داشت در خط حمله تنها بود و نتوانست کاری انجام دهد. 
سپاهان تیم پرمهره ای است و شاید خیلی ها فکر می کردند 
استقلال را لهِ می کند، ولی استقلالی ها بودند که جنگیدند 
و سرتر از حریف بازی کردند. پیشکسوت تیم فوتبال 
استقلال درباره عدم حضور آبی پوشان در لیگ قهرمانان 
آسیا هم گفت: مشکلات مدیریتی باعث حذف استقلال از 
آسیا شد. به گفته آقایان، باشگاه با بدهی 700 میلیاردی 
روبه رو است، اگر این همه بدهی وجود دارد، چطور تا قبل 
حذف از آسیا فقط صحبت از بدهی استراماچونی بود؟ قرار 
بود قبل از حذف این پول پرداخت شود، ولی مشخص نشد 
چه اتفاقی افتاد که زمانی که حذف استقلال قطعی شد، 
پول را پرداخت کردند. استقلال بابت حذف از آسیا ضربه 

شدیدی خورد. 

بیــن المــلل 
  روزنامه اسپورت ۲۴ از توافق نهایی سرخیو راموس با 
الاتحاد خبر داد و اعلام کرد که این بازیکن در ادامه فصل برای 
مدافع عنوان قهرمانی به میدان خواهد رفت. روزنامه اسپورت 
۲۴ از توافق قطعی و نهایی سرخیو راموس با الاتحاد خبر داد. 
نواف الآسیوی، خبرنگار عربستانی هم این خبر را تایید کرد و 
به این ترتیب بنزما و راموس دو کاپیتان پیشین رئال مادرید 
در لیگ عربستان و در الاتحاد هم بازی هم می شوند. راموس 
پس از دو سال حضور در پاری سن ژرمن از تیم جدا شد و در 
شرایط کنونی بازیکن آزاد است. این بازیکن باتجربه اسپانیایی 
از لیگ آمریکا و ترکیه هم پیشنهاد داشت و گمانه زنی ها 
درباره بازگشت او به لالیگا هم وجود داشت اما ظاهرا او 
نیز تصمیم گرفته که راهی لیگ عربستان شود. الاتحاد، 
کریم بنزما، فابینیو، ژوتا و انگولو کانته را هم در اختیار دارد 
و گفته می شود محمد صلاح هم راهی این تیم می شود تا به 
یکی از پرمهره ترین تیم های فوتبال عربستان و آسیا و حتی 
جهان تبدیل شود. الاتحاد در لیگ قهرمانان آسیا با سپاهان 

هم گروه است. 

۲۰۰ هزار تومان پاداش قهرمان  
پارالمپیک برای رکوردشکنی!

ایسنا: قهرمان پارالمپیک توکیو در پرتاب 
وزنه گفت: در مسابقات قهرمانی کشور رکورد 
آسیا را در دیسک و وزنه زدم و هیات نابینایان 
و کم بینایان استان فارس بابت هر رکوردی که 
زدم ۲00 هزار تومان به من پاداش داد، واقعا 
نمی دانستم این مبلغ سنگین را چطور خرج 
کنم! مهدی اولاد قهرمان پارالمپیک توکیو 
خاطرنشان کرد: در مسابقات قهرمانی کشور 
رکورد آسیا را در دیسک و وزنه زده بودم و 
هیات نابینایان و کم بینایان استان فارس بابت 
هر رکوردی که زده بودم ۲00 هزار تومان 
به من پاداش دادند و واقعا نمی دانستم این 
مبلغ سنگین را چطور خرج کنم و جای تاسف 
داشت. از سوی دیگر نزدیک به ۴0 روز است که 
از مسابقات جهانی پاریس برگشته ام و به آن ها 
تاکید کردم که هزینه ها به من فشار می آورد. از 
سال ۲0۱۸ ورزشکار استان فارس هستم و در 
این مدت هیچ کمکی هیات و اداره کل ورزش 
و جوانان استان فارس نکردند اما الان شرایط به 
گونه ای است که برای آماده سازی خود جهت 
شرکت در بازی های پاراآسیایی هانگژو چین 
نیاز به حمایت دارم اما باز هم به خواسته های من 
توجهی نمی شود و از آن ها درخواست کردم که 
رضایت نامه من را بدهند تا برای استان دیگری 
در بازی های پاراآسیایی شرکت کنم تا منفعت 
مالی برای من داشته باشد اما هیچ پیامی از 
آن ها دریافت نکردم و با وجود تمام بی مهری ها 

برابر خواسته ی من مقاومت نشان می دهند. 

خارج ازمستطیل سبز

هاشمی:  
حمایت لازم را از فدراسیون فوتبال 

برای میزبانی خواهیم داشت
سرپرست وزارت ورزش و جوانان درباره 
وضعیت ورزشگاه آزادی و نگرانی هواداران برای 
میزبانی بازی های آسیایی گفت: از فدراسیون 
فوتبال درخواست کردیم که مساله میزبانی را 
در دستور کار قرار دهد و ما نیز از فدراسیون 
فوتبال حمایت لازم را خواهیم داشت. کیومرث 
هاشمی در حاشیه برگزاری نمایشگاه »روایت 
خدمت« اظهار کرد: در بحث ورزش حرفه ای 
علاقه مندیم یکسری قوانین و مقررات ورزش 
حرفه ای را بیشتر و شرایط بخش خصوصی 
را در ورزش فراهم کنیم؛ به ویژه در زمینه  
باشگاهداری پایه اساسی ورزش هر کشور 
است. امیدوارم با اقداماتی که طی دو سال 
آینده پیش رو داریم شاهد کارهای موفق 

دولت باشیم.

خبـــــر

مدیران پرسپولیس مشکلات یحیی
 را برطرف کنند 

سه هفته از شروع رقابت های لیگ برتر گذشته و هفته 
چهارم این مسابقات از روز گذشته شروع شده است. شاگردان 
گل محمدی در آخرین دیدار مقابل تیم ربیعی متوقف شدند. 
به نظرم دیدار پرسپولیس و ذوب آهن بازی خوبی از آب 
درنیامد، متاسفانه آن چیزی که کادرفنی و بازیکنان هر دو 
تیم عنوان کردند درست بود و زمین چمن ورزشگاه آزادی 
کیفیت مطلوبی برای انجام یک بازی زیبا را نداشت. همه 
می دانند که سرمربیان پرسپولیس و ذوب آهن فوتبال روی 
زمین و تعداد پاس بالا را دوست دارند که زمین نامناسب 
آزادی مانع ارائه یک فوتبال قشنگ از هر دو تیم شد. داشتن 
این زمین برای پرسپولیس فاجعه است و بازیکنانی نظیر 
رفیعی، ترابی، صادقی و سلمانی عملکردشان در طول بازی 
منفی خواهد بود و توانایی خودشان را از دست می دهند. 
فوتبال ایران بیست و سومین دوره مسابقات لیگ برتر را 
برگزار می کند و خجالت آور و خنده دار است که هنوز در 
سال ۲0۲۳ زمین چمن استاندارد نداریم. فقط باید در 
تلویزیون و گوشی مان زمین مطلوب لیگ های خارجی را 
ببینیم و حسرت بخوریم. هنوز اوایل فصل است و تیمی با 
مساوی و باخت قهرمانی از دست نمی دهد. بلکه مهم ترین 
موضوع این است که پرسپولیس ترکیب ایده آلش را پیدا کند 
و آن فرمی که یحیی گل محمدی از بازیکنانش می خواهد 
را به دست آورند. گرفتن فوروارد تخصصی و درجه یک از 
نان شب برای پرسپولیس واجب تر است. در حالی که تمام 
رقبای پرسپولیس در لیگ برتر ۴-۵ فوروارد و بازیکن خط 
جلو را دارند، تنها تیم در جمع مدعیان پرسپولیس است که 
فقط یک مهاجم تخصصی دارد. پیدا کردن یک مهاجم گلزن 
و ششدانگ در این وضعیت خیلی سخت است. همچنین تا 
پایان فصل نقل و انتقالات باید هر چه سریع تر حداقل یک 
مهاجم قوی را جذب کنند. باید مدیران باشگاه پرسپولیس 
کمبود ها را جبران کنند، چون فقط نباید به مسابقات لیگ 
برتر اکتفا کنند. پرسپولیس نماینده فوتبال ایران در لیگ 
قهرمانان آسیاست و با تیم النصر عربستان که منتخب جهان 
است باید بازی کند. بر همین اساس یک فوروارد درجه یک 
می تواند باعث رشد و پیشرفت شود. زاهدی از لحاظ فیزیکی 
شرایط خوبی دارد و باید به او زمان بدهند تا در تیم بزرگ 
پرسپولیس خودش را پیاده کند و جا بیفتد. او در ۳ بازی لیگ 
برتر تک مهاجم تیم بود و در خط حمله تنهاست که بدون 
رقیب هر بازی ۹0 دقیقه بازی می کند که این موضوع به 
ضررش خواهد بود، اما باید او خودش را نشان بدهد، قوی تر از 
هفته های قبل بازی کند، گل بزند. قطعا به مرور زمان شهاب 

زاهدی یکی از ستاره های پرسپولیس خواهد شد. 

مصطفی شجاعی کارشناس والیبال کشورمان 
در خصوص شکست شاگردان عطایی در فینال 

رقابت های قهرمانی آسیا صحبت کرد. 
   در خصوص شکست تیم ملی والیبال 

ایران مقابل ژاپن چه نظری دارید؟
 پیش از آغاز بازی ها محمدرضا داورزنی 
رئیس فدراسیون والیبال گفته بود اگر تیم 
ایران در مسابقات قهرمانی آسیا برای کسب 
مقام دوم برود نباید در مسابقات شرکت کند. 
این موضوع استرس بیشتری به ملی پوشان و 
کادرفنی وارد کرد و باعث عدم تمرکز آن ها 
شد. هیچ مربی آن هم سرمربی تیم ملی 
ایران برای کسب عنوان دومی یا پایین تر در 
مسابقات قهرمانی آسیا شرکت نمی کند بلکه 
هدفش کسب قهرمانی است، ولی صحبت های 
داورزنی باعث عدم تمرکز شد و چنین مواردی 

حواشی به همراه داشته و خواهد داشت.. 
 به نظر شما پتانسیل قهرمانی نداشتیم؟!

با وجود آنکه در لیگ ملت ها و قهرمانی 
آسیا به ژاپن باختیم، اما هنوز هم شرایط 
والیبال ایران به لحاظ سرمایه انسانی بهتر از 
این حریف است. تیم روی نیمکت ژاپن در حد 
تیم اول نیست. این تیم نهایتاً در هر پست دو 
بازیکن آماده دارد در حالی که ما در بسیاری 
از پست ها ترافیک بازیکن داریم. مصداق آن 
در پست قطر پاسور بردیا سعادت، امیر غفور، 
صابر کاظمی، علی حاجی پور و... را داریم یا 
در پست لیبرو محمدرضا حضرت پور، آرمان 
صالحی، محمدرضا مؤذن و... هستند. مشکل 
تیم ملی والیبال ایران در ساماندهی است. 
راهکار آن هم دست فدراسیون والیبال است 
تا کمیته فنی خود را که همان اتفاق فکر است 

به کار اندازد. 
 مقصر این شکست چه فرد یا افرادی 

هستند؟!
ما به تنهایی نمی توانیم بهروز عطایی را 
مقصر شکست ها بدانیم و باید از سرمربی 
تیم ملی حمایت شود. به هر صورت بعد از 
سرمربیان خارجی، چون خولیو ولاسکو، 
اسلوبودان کواچ، رائول لوزانو، ولادیمیر آلکنو 
. به عطایی اعتماد شد، اما کمیته فنی  . و.
فدراسیون والیبال به این نکته توجه کند که 
عطایی روی نیمکت تیم ملی دچار آشفتگی 
بوده و تغییرات بسیار زیادی هم در دستیاران 
خود ایجاد کرد. این همه تغییر در تیم ملی 

باعث تشویش و آشوب می شود. 

بهادر عبدی 
کارشناس فوتبال 

شجاعی:
عطایی به تنهایی 

 مقصر شکست
 والیبال نیست! 

رسول خطیبی: سپاهان یک ابرتیم است

حسین شمس: لیگ برتر با شگفتی های پیاپی آغاز شد

یک  سپاهان  گفت:  پیکان  سرمربی 
ابرتیم است اما بازیکنانش برای شکست 
این تیم اصفهانی و کسب سه امتیاز به زمین 
می روند. رسول خطیبی در نشست خبری 
پیش از بازی تیمش مقابل سپاهان اظهار 
کرد: سپاهان یک ابرتیم است. خودم چند 
سال آنجا بازی کردم و خاطرات خوبی 
دارم. سپاهان تیم کاملی است، اما برای 
سه امتیاز به زمین می رویم. دوست دارم 
تیمم همیشه هجومی بازی کند و فردا هم 
یک بازی هجومی از ما می بینید. سرمربی 
تیم فوتبال پیکان ادامه داد: سپاهان هم 
هجومی بازی می کند و قطعا بازی خوبی 

می بینید. امیدوارم بتوانیم اولین سه امتیاز 
را دشت کنیم. معتقدم باید ۹ امتیاز بازی ها 
یا حداقل هفت امتیاز را کسب می کردیم، 
اما بی دقتی و بدشانسی باعث شد امتیازات 
را از دست دهیم. از کیفیت فوتبالی تیم 
راضی هستیم و امیدوارم فردا خوب بازی 
ببریم. خطیبی درباره عملکرد  و  کنیم 
داوری در این سه هفته گفت: من واقعیت 
را می گویم و آدم رکی هستم. اگر مساله ای 
باشد می گویم. کمک داور ویدئویی باید 
باشد. اگر می خواهیم کیفیت ما بالاتر برود، 
باید این سیستم بیاید. تیم من در دو بازی 
دقیقه ۹۶ و نزدیک به دقیقه ۹0 گل خورد 

و بازی مساوی شد. با این حال باید بگویم 
در این سه بازی داوران عالی بودند و حتی 
یک بار هم اشتباه نکردند. من از این سه 
داور تشکر می کنم. امیدوارم به همین 
صورت اشتباهات داوری کم شود. او درباره 
استفاده از بازیکنان جوان بیان کرد: من هر 
جا بودم، از یکی از مربیان آکادمی در کادر 
فنی بزرگسالان استفاده کردم. همیشه به 
بازیکنان پایه اهمیت می دهم و امسال هم 
بازیکنان بیشتری از آکادمی برداشتم چون 
آکادمی این باشگاه شرایط خوبی دارد. این 
باشگاه خیلی قوی کار می کند و از وضعیت 
راضی ام. امیدوارم بازیکنان پایه ما انگیزه 

بیشتری پیدا کردم. سرمربی پیکان اضافه 
کرد: همه بازیکنان ما از تیم امید و جوانان اند. 
در همان روز بازی بزرگسالان، تیم امیدمان 
هم بازی داشت. این باعث می شود تیم امید 
یا بزرگسالان ضربه بخورد. از سازمان لیگ 
خواهش دارم برنامه ریزی را جوری انجام 
دهند که هیچ تیمی ضربه نخورد. او درباره 
احتمال جذب وحدت هنانوف و فرشاد فرجی 
گفت: ما بازیکن می خواهیم و سه بازیکن باید 
جذب کنیم. به پرسپولیس نامه نوشتیم 
تا یکی از این دو بازیکن را جذب کنیم. 
اولویت مان فرشاد فرجی است، اما احتمالا 

یکی از این دو بازیکن جذب شوند. 

حسین شمس سرمربی سابق تیم ملی فوتسال ایران، کاپیتان 
مس سونگون را شایسته ترین بازیکن در میان نفرات سابق 

تیم ملی برای بازگشت به این تیم می داند. 
   لیگ برتر فوتسال 

حسین شمس در گفت وگو با تسنیم، درباره چهار هفته ای که 
بر لیگ برتر فوتسال باشگاه های کشور گذشت، اظهار داشت: 
لیگ برتر با شگفتی های پیاپی آغاز شد و مس سونگون در 
همان هفته اول، چهار گل در یک نیمه از پالایش نفت دریافت 
کرد. دیدیم بازیکنانی که همراه با تیم امید در مسابقات کافا 
شرکت کردند، ستاره های این چهار هفته بودند. به عقید من 
الان مهدی رستمی ها دروازه بان مس سونگون نامزد اول 

تیم ملی است. 
   مدعیان 

وی با تمجید از ستاره های جوان مس سونگون بیان کرد: 
جوانانی چون پارساپور، عظیمی و بلال اسماعیلی تاکنون 
ستاره های مس بوده اند. تیم هایی که به تیم امید بازیکن ندادند 
و برای این تیم مشکل ساز شدند، خودشان دچار مشکل شدند. 
نمی توانستم حدس بزنم مس سونگون و گیتی پسند خیلی زود 

از سایر مدعیان جدا شوند. 
توقع داشتم کراپ الوند مدعی قهرمانی باشد، اما دچار 
مشکلاتی شد و باید ببینیم با علیرضا افضل )سرمربی جدید 

کراپ( چه شرایطی خواهد داشت. 
   تیم ملی 

سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران در مورد برنامه 
بازی های دوستانه این تیم در تورنمنت برزیل و نیز دیدار 
با تیم ملی روسیه خاطرنشان کرد: ایران با کلمبیا و پاراگوئه 

همگروه شده است و بازی با این تیم ها نمی تواند محکی برای ما 
باشد. تیم ملی احتمالاً در نیمه نهایی با ژاپن و در فینال با برزیل 
بازی می کند که بازیکنان در این دو دیدار می توانند آمادگی 
خودشان را به رخ رقبا بکشند. روسیه هم مدتی است که با سایر 

تیم ها بازی نکرده است و نمی دانیم در چه سطحی قرار دارد. 
   بازگشت 

شمس راجع به اخباری مبنی بر دعوت از حمید احمدی و 
محمدرضا سنگ سفیدی به تیم ملی فوتسال تصریح کرد: از 
بازیکنان قدیمی، علی اصغر حسن زاده آمادگی بالایی دارد و 
بهترین بازیکن هر چهار بازی مس بود. حمید احمدی نیز 
شرایط خوبی دارد، اما سنگ سفیدی یک هفته اخراج شد و 
یک هفته به میدان نرفت. اگر قرار است ملی پوشان قدیمی 

بازگردند، حسن زاده باید حتماً به تیم ملی دعوت شود. 

   جام دوستی 
وی با اشاره به لزوم استفاده تیم ملی فوتسال از بازیکنان 
باتجربه به تسنیم گفت: برای دعوت بازیکنان به تیم ملی نباید 
به شناسنامه بازیکنان نگاه کنیم. تیم امید جایگاه خوبی برای 
رشد بازیکنان جوان است و همه بازیکنان باید بتوانند در 
تیم ملی به میدان بروند. اتفاقی که در جام ملت های آسیا افتاد 
و باعث شد جام را دودستی تقدیم ژاپن کنیم، نباید تکرار شود 

و چند بازیکن باتجربه باید همراه تیم ملی باشند. 
   میزبانی 

شمس درباره شانس مس سونگون برای میزبانی جام 
باشگاه های فوتسال آسیا اظهار داشت: به خاطر تحریم ها و مشکل 
انتقال پول نمی توانیم انتظار داشته باشیم AFC باشگاه هایی را که 
در این زمینه مشکل ندارند، کنار بگذارد و ما را انتخاب کند. با این 
حال ایران بهترین تیم فوتسال آسیاست و تماشاگران پرُشوری 
دارد که این نکات برای AFC مهم هستند. فکر می کنم با علاقه 
شرکت ملی مس ایران به میزبانی جام باشگاه های آسیا، این 

شرکت می تواند مشکل انتقال پول را حل کند. 
   پذیرش مسئولیت شکست 

سخنگوی کانون مربیان فوتسال ایران با بیان اینکه این 
کانون قرار است مربیان برتر هر ماه را از این به بعد بر اساس 
آرای اخذ شده انتخاب کند، تصریح کرد: محمد کشاورز از 
گیتی پسند، اسماعیل تقی پور از مس سونگون و رضا زرخانلی از 
سفیر گفتمان، نامزدهای بهترین مربی ماه مرداد هستند. نتایج 
تیم ها و نیز مسائل اخلاقی مانند عدم توهین به داور یا پذیرش 
مسئولیت شکست، از جمله معیارهای مؤثر در انتخاب مربی 

ماه فوتسال محسوب می شود. 

 آرمان ملی: تیم  ملی بسکتبال کشورمان که چند روز 
قبل سنگین ترین شکست خود را در جام جهانی ثبت کرد 
با باخت در لحظات پایانی دیدار با ساحل عاج رویای حضور 

در المپیک را از دست داد. 
   گزارش بازی 

در آغاز این دیدار ساحل عاج با ۴ امتیاز پیش افتاد، 
اما در ادامه دو امتیاز نخست ایران را گیرگوریان کسب 
کرد. با پرتاب سه امتیازی محمد امینی اختلاف دو تیم 
در امتیاز ۱۱ - ۹ به دو کاهش یافت. در اواخر این کوارتر 
درخشش مشایخی و امینی )۱0 امتیاز - ۲ پاس گل( ایران 
را ۱۳ - ۱۸ پیش انداخت تا نماینده آفریقا تقاضای وقت 
استراحت کند. این کوارتر در نهایت با برتری ۲0 - ۱۵ ایران 
پایان یافت. با لی آپ و سه امتیازی »زوزوآ«، ساحل عاج ۵ 
امتیازی متوالی کسب کرد تا پس از مساوی شدن بازی در 
امتیاز ۲0، هاکان دمیر تقاضای وقت استراحت کند. ستاره 
درخشان ساحل عاج در این کوارتر زوزوآ بود که با کسب 
۱۲ امتیاز، ۲ ریباند و یک توپ ربایی، این تیم را ۳0 - ۳۵ 
پیش انداخت. در این کوارتر ایران ۶ ترن اور )اشتباه و از 
دست دادن توپ( داشت! یخچالی با سه پرتاب سه امتیازی 
خود، مانع از افزایش اختلاف در این کوارتر شد تا دمیر در 
فاصله ۱۹ ثانیه مانده به پایان این کوارتر، تقاضای وقت 
استراحت کند. یخچالی با دو پرتاب خطا اختلاف را به دو 
امتیاز کاهش داد تا این نیمه با برتری ۳۵ - ۳7 ساحل عاج 
به پایان رسید. حامد حدادی در این نیمه برای دقایقی بازی 
کرد. با شروع نیمه دوم بازی روند دفاعی ایران بهتر شد تا 
اختلاف به ۲ امتیاز کاهش یابد. در حالی که ۲ دقیقه و ۴۸ 
ثانیه از کوارتر سوم گذشته بود، »کانه« به دلیل مصدومت، 
از ترکیب ساحل عاج خارج شد. در حالی که ۲ دقیقه ۴۲ 
ثانیه به پایان این کوارتر زمان باقی بود، با درخشش حدادی 
در ریباندها و پرتاب های سه امتیازی مشایخی و یخچالی، 
ایران ۵۲ - ۵۱ از حریف خود پیش افتاد. در آخرین حمله 
این کوارتر، نوید رضایی فر دو امتیاز گرفت تا ایران ۵۶ - ۵۴ 

پیش بیفتد. حامد حدادی، اسطوره بسکتبال ایران بار دیگر 
درخشید تا ایران همچنان تا اواسط این کوارتر ۶۱ - ۵۹ از 
حریف پیش باشد. او در این کوارتر ۶ ریباند و یک بلاک 
را به ثبت رساند که تاثیر مستقیم در پیشی گرفتن ایران 
داشت. گیرگوریان با از دست دادن اوپن شات خود پشت 
خط سه امتیازی، ساحل عاج را در موقعیت ضد حمله قرار 
داد تا بازی ۶۳ - ۶۳ مساوی شود. البته پیش از دو امتیاز 
آخر حریف، دمیر برای ایران تقاضای وقت استراحت کرد. 
دو دقیقه مانده به پایان بازی، حدادی به دلیل ۵ خطایی 
شدن از بازی خارج و جای خود را به میرزایی داد. ۱۳ ثانیه 
مانده به پایان بازی، ارسلان کاظمی با نفوذ خود ۶۹ - ۶۸ 
ایران را پیش انداخت تا ساحل عاج تقاضای وقت استراحت 
کند. در نهایت با سه پرتاب پنالتی که »دیاباته« در ۶ ثانیه به 
پایان بازی وارد سبد ایران کرد، نماینده آفریقا را به پیروزی 
۶۹ - 7۱ رساند. با توجه به اینکه ژاپن روز یکشنبه موفق 
شد تیم ملی فنلاند را شکست دهد، بهترین تیم آسیایی در 
جام جهانی ۲0۲۳ است و تک سهمیه المپیک قاره آسیا در 
این مسابقات را تاکنون به دست آورده است. با این باخت 
بسکتبال ایران شانس حضور در المپیک ۲0۲۴ پاریس را 

از دست داد. 
   انتقاد از داوران 

هاکان دمیر سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران، پس از 
باخت مقابل ساحل عاج در جام جهانی ۲0۲۳، در نشست 
بعد از بازی گفت: واقعیت این است که بر خلاف بازی 
گذشته امروز ما لایق باخت در این دیدار نبودیم. با این 
حال متاسفانه اتفاقی که نباید، افتاد و در لحظات حساس 
بازی تمرکز کافی نداشتیم. او ادامه داد: در لحظات کلیدی 
مسابقه تصمیم های ما برابر حریف به نتیجه دلخواه نرسید، 
اما بازیکنان من تمام تلاششان را کردند که باید از آنها تشکر 
کنم. دمیر در پاسخ به این سوال که چرا از سینا واحدی در 
این دیدار استفاده نکرد، تصریح کرد: در هر بازی نمی شود 
از تمام بازیکنان استفاده کنیم، تشخیص من این بود که 

امروز گروه دیگری به تیم کمک می کنند. او همچنین 
درباره قولی که پیش از جام جهانی به مردم ایران داده بود 
نیز توضیح داد: من همان موقع هم گفتم تلاش می کنیم 
در بازی ها بهترین خود را نشان دهیم و چیزی بیشتر از 
این نگفتم. دمیر با انتقاد از داوری این دیدار نیز گفت: 
اشتباهات داوری در این بازی زیاد بود که نهایتا هم به ضرر 
ما تمام شد. این اتفاق خوب نبود. داور سرنوشت ما را عوض 

کرد و اشتباه عجیب و بدی در صحنه آخر بازی داشت. 
   صحبت ملی پوشان 

در اواخر مسابقه و در حالی ایران پیش بود، اعتراض به 
یک خطا از سوی محمد امینی و سرمربی تیم ملی باعث 
شد که داور علاوه بر خطای معمولی خطای فنی نیز به 
ضرر ایران اعلام کند و حریف صاحب سه پرتاب شود که 
در نهایت با پرتاب های پنالتی ساحل عاج برنده بازی شد. 
این اتفاق انتقاد ارسلان کاظمی را هم در میکسدزون به 
همراه داشت. کاظمی در این خصوص گفت: داورانی که در 
جام جهانی حضور دارند سالها است در مسابقات مختلف 
سوت زده اند.ما می توانستیم در اواخر بازی منطقی تر 
رفتار کنیم، اما متاسفانه این اتفاق نیفتاد. همچنین بهنام 
یخچالی ملی پوش بسکتبال ایران، پس از باخت مقابل 
ساحل عاج در بازی دوم جام جهانی ۲0۲۳، توضیح داد: این 
برد را به حریف تبریک می گویم. آنها در لحظات حساس 
بهتر کار کردند و نتیجه آن کسب پیروزی بود که به دست 
آوردند. او ادامه داد: البته ما بر خلاف بازی قبل که یک 
باخت بد را مقابل برزل داشتیم، امروز از ابتدا و در طول 
بازی بهتر کار کردیم و مهم این بود که با آن روحیه بدی 
که داشتیم، در مسابقه امروز بهتر باشیم که این اتفاق افتاد. 
گارد تیم ملی بسکتبال ایران تصریح کرد: در ۱۳ ثانیه آخر 
ساحل عاج تصمیمات بهتری گرفت و شما در مسابقه ای با 
چنین سطح، باید در همه لحظات مسابقه خوب باشید. این 
اتفاق در لحظات پایانی برای ما رخ نداد و تصمیمات درستی 

نگرفتیم. خصوصا من و نفراتی که در زمین بودیم. 
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